



考試須知 Notes for Examinations

(2024 年入學考試 Admission Examination – 2024)

美術考試 Fine Art Examination

1. 考生必須帶備有效的個人身份證明文件。
2. 考試應穿著整齊簡單的服裝，不可穿背心、汗衫、短褲、拖鞋、戴帽子或佩戴過多飾物等入場。
3. 考生如有自己創作的美術作品或曾參與各類美術比賽及活動，請於考試時出示美術作品原作或照片，或出示獲獎證書。
4. 參加考試的考生必須帶備以下畫具及材料，並帶備藍色原子筆及塗改液備用。

畫具及材料	水彩顏料、水粉顏料、蠟筆、馬克筆等可表現色彩的畫具（任選其一），畫筆、鉛筆等畫具。	學生自備
	畫夾及畫板 4 開（相當於半張報紙大小）或以上	學生自備
	橡皮擦、抹布和盛水的容器	學生自備
	4 開畫紙	由考場提供
考試要求	根據考試要求畫進行繪畫，風格不限，用顏料進行配色。	
評卷標準	<ol style="list-style-type: none"> 1. 創意力的體現 2. 色彩的感受、表達能力； 3. 審美能力的體現。 	

5. 考試前細閱 [入學考試規則](#)。
6. 如有任何疑問，請向人文藝術學院查詢。（電郵: baad-ad@must.edu.mo /電話: 8897 2216）

1. Bring your personal identification documents.
2. No candidates are allowed to wear vests, singlet, shorts, slippers, caps or too many ornaments during examinations. Attire must be decent and tidy.
3. Present your original works or certificates of award if you have participated in any kinds of arts competition/activities.

4. Candidates should prepare the following painting/drawing tools and materials for the examinations. Please also bring along ball pens (blue) and white-out.

Painting /drawing tools and materials	Painting tools such as Watercolor, Gouache color, Crayons and Markers (choose either one) that can express colors, brush and pencil, etc.	Self-prepare
	Paint clip, drawing board in quarto (equal to half the size of a newspaper) or above	Self-prepare
	Eraser , Cleaning rag & water container	Self-prepare
	Drawing paper in quarto	Provided at the examination venue
Examination Requirement	Create a free style sketch with paints according to the requirements specified on the examination paper.	
Assessment	<ol style="list-style-type: none"> 1. Creativity 2. Expressive ability and Sensibility for color 3. Aesthetic capacity 	

5. Read carefully the [Admission Examination Rules](#) before the examination.
6. For enquiries, please contact Faculty of Humanities and Arts. (E-mail: baad-ad@must.edu.mo / Tel: 8897 2216)